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BIURO OBSŁUG^ 
Przewodniczący Rady Powiatu wpłynęło dnia: 

podpis'. 
Pan Jacek Kuzia 

Dotyczy : Wniosek dotyczy wykaszania poboczy przy drogach powiatowych 
oraz odnowienie (malowanie) przejść dla pieszych. 

Uzasadnienie: Zwracam się z prośbą do Pana Przewodniczącego o uruchomienie 
przez PZD wykoszenia poboczy przy drogach powiatowych. Mieszkańcy oraz 
kierowcy poruszający się drogami zwracają uwagę na ograniczoną widoczność 
spowodowaną zbyt dużym trawami porastającymi pobocza po obu stronach jezdni 
dróg powiatowych. Z uwagi na brak chodników niebezpieczeństwo 
przechodniów również jest zagrożone przy wymijaniu dwóch aut, z drogi nie ma 
możliwości „uciec". Dodatkowym zadaniem zgłaszanym przez Radnych Rady 
Miejskiej w Daleszycach i mieszkańców jest odnowienie przejść dla pieszych 
poprzez ich pomalowanie, pasy są bardzo słabo widoczne. Mając na uwadze 
bezpieczeństwo użytkowników dróg wyżej wyminie działanie jest konieczne do 
wprowadzenia 
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